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Beslutsförslag Kommunutvecklingsdirektör Anna-Kaisa Kauppinen   
 
 Nämnden för lokaltjänster beslutar anteckna situationsöversikten av 

projektplanen för Kantvikin koulu för kännedom. 
 
Behandling Under diskussionen gav ordförande Noora Piili följande anvisningar: 

 
Nämnden ger som anvisning att det i Kantvikin koulu genomförs en stor 
gymnastiksal med parkettgolv. Motiveringar: Det finns parkettgolv i den 
nuvarande skolan i Kantvik. Det tillåter användning av alla grenar och är 
utmärkt för skolans bruk. Det kommer att finnas bara en gymnastiksal med 
parkett på centrumområdet, men det finns tre salar med matta på golvet. 
Därför, för att användningsmöjligheterna skulle fördelas jämnare, borde det 
också i fortsättningen finnas parkettgolv i Kantvikin koulu.  Gymnastiksalen 
borde också kunna delas in i två eller tre delar med draperi.  
 
Elina Utriainen, Elina Kärkimaa, Miisa Jeremejew och Jani Ekman 
understödde Noora Piilis anvisning. 
 
Ordföranden hörde sig för och konstaterade att anvisningen understöddes 
enhälligt. 
 
Nämnden föreslår att ersättande lokaler ordnas i Kantvik. Motiveringar: Det 
ska inte placeras ytterligare elever eller personal i Kirkkoharjun koulus 
lokaler. Det är fråga om en skola för årskurserna 1–6, och det är inte 
ändamålsenligt att placera unga elever där och skjutsa dem till centrum. 
Också på andra ställen har det ordnats ersättande lokaler för skolorna i 
närheten av skolan. Det finns plats för ersättande lokaler i Kantvik. Man 
torde kunna ordna gymnastikundervisning utomhus eller genom att nu och 
då besöka andra gymnastiklokaler utan att man behöver skaffa en skild 
ersättande gymnastiklokal till Kantvik. Centrum bör också utvecklas, och 
Kirkkoharjun koulu ska rivas för att möjliggöra det. 
 
Miisa Jeremejew, Jani Ekman, Anneli Granström, Elina Kärkimaa och Elina 
Utriainen understödde Noora Piilis förslag. 
 
Ordföranden hörde sig för och konstaterade att förslaget understöddes 
enhälligt. 
 
Under diskussionen föreslog vice ordförande Jani Ekman följande tillägg till 
beslutsförslaget: 
 
Nämnden antecknar för kännedom den planerade tidtabellen för 
behandlingen av projektplanen: 
- Finska nämnden för fostran och utbildning 1.4.2025 
- Bildnings- och fritidsnämnden, extra sammanträde i april 
- Nämnden för lokaltjänster 10.4.2025 
 
Noora Piili, Miisa Jeremejew, Elina Kärkimaa och Marko Kari understödde 
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Jani Ekmans tillägg till beslutsförslaget. 
 
Ordföranden hörde sig för och konstaterade att tillägget till beslutsförslaget 
understöddes enhälligt. 
 
Vice ordförande Jani Ekman framställde också följande anvisning: 
 
Nämnden ger projektgruppen som anvisning att fundera på vad man kunde 
inbegripa i projektet så att det skulle kunna fungera som ett 
kompletterande objekt vid den eventuella Bostadsmässan i Kantvik. 
 
Elina Kärkimaa, Elina Utriainen, Noora Piili, Miisa Jeremejew ja Anneli 
Granström understödde Jani Ekmans anvisning. 
 
Ordföranden hörde sig för och konstaterade att anvisningen understöddes 
enhälligt. 

 
 
 Kommunstyrelsens ordförande Timo Haapaniemi anlände till 

sammanträdet under av behandlingen av detta ärende kl. 18.19. 
 
Efter behandlingen av ärendet höll nämnden en paus kl. 18.56–19.04. 

 
 
Beslut Nämnden för lokaltjänster beslutade: 

 
1. 
anteckna situationsöversikten av projektplanen för Kantvikin koulu för 
kännedom 
 
2. 
anteckna för kännedom den planerade tidtabellen för behandlingen av 
projektplanen: 
- Finska nämnden för fostran och utbildning 1.4.2025 
- Bildnings- och fritidsnämnden, extra sammanträde i april 
- Nämnden för lokaltjänster 10.4.2025 
 
Ge följande anvisningar: 
- Nämnden ger som anvisning att det i Kantvikin koulu genomförs en stor 
gymnastiksal med parkettgolv. Motiveringar: Det finns parkettgolv i den 
nuvarande skolan i Kantvik. Det tillåter användning av alla grenar och är 
utmärkt för skolans bruk. Det kommer att finnas bara en gymnastiksal med 
parkett på centrumområdet, men det finns tre salar med matta på golvet. 
Därför, för att användningsmöjligheterna skulle fördelas jämnare, borde det 
också i fortsättningen finnas parkettgolv i Kantvikin koulu. Gymnastiksalen 
borde också kunna delas in i två eller tre delar med draperi.  
 
- Att de ersättande lokalerna ordnas i Kantvik. Motiveringar: Det ska inte 
placeras ytterligare elever eller personal i Kirkkoharjun koulus lokaler. Det 
är fråga om en skola för årskurserna 1–6, och det är inte ändamålsenligt 
att placera unga elever där och skjutsa dem till centrum. Också på andra 
ställen har det ordnats ersättande lokaler för skolorna i närheten av skolan. 
Det finns plats för ersättande lokaler i Kantvik. Man torde kunna ordna 
gymnastikundervisning utomhus eller genom att nu och då besöka andra 
gymnastiklokaler utan att man behöver skaffa en skild ersättande 
gymnastiklokal till Kantvik. Centrum bör också utvecklas, och Kirkkoharjun 
koulu ska rivas för att möjliggöra det 
 



 

 

- Projektgruppen ska fundera på vad man kunde inbegripa i projektet så att 
det skulle kunna fungera som ett kompletterande objekt vid den eventuella 
Bostadsmässan i Kantvik. 

 
Redogörelse Behovsutredningen för Kantvikin koulu godkändes vid kommunstyrelsens 

sammanträde 18.2.2024 § 76. Efter det fortsatte projektberedningen bl.a. 
när det gäller tomdispositionsplanen och grundundersökningar, och det 
egentliga projektplaneringsarbetet startade i slutet av år 2024.  

 
 Enligt Kyrkslätts kommuns projektdirektiv för husbyggnadsprojekt, som 

godkänts i kommunfullmäktige 9.12.2024: 
– i början av projektplaneringen behandlas vid behov målen i projektplanen 
i diskussionen om anvisningar som förts i nämnden för lokaltjänster 
– framskridandet av projektplanen rapporteras till nämnden för 
lokaltjänster, och nämnden ger vid behov anvisningar för utarbetandet av 
projektplanen. 

 
 Projektplaneringsarbetet pågår och beräknas bli färdigt under våren. 

Projektplaneringen har fortsatts på basis av bakgrundsutredningar och 
behovsutredningen, med iakttagande av anvisningarna för beslutsfattande.  

 
  Vid projektplaneringen utreds tre olika alternativ: 
 – totalrenovering och utvidgning av en av de nuvarande delarna, den del 

som byggts år 1992 
 – nybyggnad i sin helhet 
 – nybyggnad i sin helhet i massivt trä 
 
 I behovsutredningen nämndes att totalrenovering av båda nuvarande 

byggnaderna, både den som byggts år 1983 och den som byggts år 1992, 
utreds som ett alternativ. När projektplanen framskred avstod man ändå 
från detta alternativ.  

 
 Man ordnade en enkät om projektet. I enkäten hade föreningar, sällskap 

och enskilda kommuninvånare en möjlighet att framföra idéer eller 
önskemål om byggnadsprojektet för Kantvikin koulu. Man fick svar av tre 
sällskap och 23 kommuninvånare, och ärendet behandlades även i 
påverkansorganen.   

 
 Många av önskemålen motsvarar redan nu kommunens mål och blir på så 

sätt iakttagna vid beredningen av projektet. Till exempel är avsikten inte att 
planera öppna undervisningslokaler, utan mer traditionella och lugna 
lokaler. Möjligheten till smidig och effektiv till kvällsanvändning beaktas i 
planen. Också klubbverksamhet för personer i olika åldrar kan ordnas i de 
kommande lokalerna. Till projektet hör lokaler för ungdomstjänster, som 
också kan använda andra lokaler i skolan, så som musikklassrummet. Man 
fäster särskild uppmärksamhet vid tillgänglighet och jämlikhet.  

 
 Av enkäten framgick att man önskar förrådsutrymme för kvällsanvändning. 

Därför ökas förrådsytan lite i rumsprogrammet. I projektet önskade man 
också någon konkret möjlighet för kommuninvånare att delta. Denna 
möjlighet utreds när projektet framskrider.  

 
 Man önskade också ett gym och en läktare. Funktionerna i fråga är dock 

inte en verksamhetsförutsättning för huvudanvändaren av 
byggnadsprojektet, det vill säga skolan för årskurserna 1–6. Av 
kostnadsskäl är det inte lönsamt att lägga till dem i byggnadsprojektet. 

 
   



 

 

 


